
پس از اتفاقات دور رفت مرحله نهايى ليگ برتر 
بدمينتون بانوان كشور، شانس تيم پوناى مشهد 
براى رقابت بر سر قهرمانى به كمترين حالت ممكن 
كاهش يافت.2ماه پيش بود كه مرحله مقدماتى 
سوپرليگ بدمينتون بانوان كشور با حضور 6 تيم به 
پايان رسيد كه درنهايت تيم آكادمى پونا مشهد كه 
دومين سال حضور در ليگ برتر را تجربه مى كند، 
به مرحله نهايى صعود كرد و تيم كاملا بومى فخار 
مشهد در اولين تجربه خود از جمع برترين ها جا 
ماند و از كورس رقبا خارج شد. تيم پوناى مشهد 
در گروه ب مرحله مقدماتى شرايط مناسبى داشت 
كه در پايان درمجموع امتيازات 2 مرحله، پونا و 

علم وورزش گيلان به مرحله نهايى راه پيدا كردند.

 شکست مقابل بهترین ها

در نيمه آذرماه مرحله نهايى ليگ برتر بدمينتون 
بانوان آغاز شد و شاهرود ميزبان دور رفت اين 
رقابت ها شد تا 4 تيم برتر كشور طى 2 روز به ميدان 
بروند. پونا در اولين بازى حريف تيم ذوب روى صباى 
زنجان شد؛ رقابت سخت و نفس گير با بهترين هاى 
ايران، چهره هايى همچون ثريا آقايى، نفر اول ايران، 
كه تجربه رقابت هاى آسيايى و جهانى دارد و عابد 
خجسته، ملى پوش قدرتمند ايران. بااين حال 
مشهدى ها توانستند پاياپاى رقابت كنند؛ اما در 
پايان، امتياز را به حريف خود واگذار كردند. در 
دومين ديدار، علم وورزش گيلان هم گروهى سابق 
پونا، مقابل آن ها صف آرايى كرد؛ اما تيم آكادمى پونا 
مشهد كه نياز مبرمى به پيروزى برابر علم و ورزش 
گيلان داشت تا بتواند رقابت در صدر جدول را ادامه 
دهد، در عين ناباورى مغلوب نماينده گيلان شد. در 
بازى سوم پونا حريف تيم ميزبان يعنى شهردارى 
شاهرود بود و چاره اى جز پيروزى نداشت. نماينده 
مشهد در پايان يك رقابت سخت توانست بالاخره 
يك پيروزى را به نام خود ثبت كند. به اين ترتيب 
ذوب روى زنجان با 3برد تيمى، 12 برد انفرادى 

و 9امتياز در رده نخست جدول چهارتيمى قرار 
گرفت و سلام زودهنگامى به  عنوان قهرمانى داد؛ 
اتفاقى كه سال گذشته نيز رخ داده بود. در رده دوم 
جدول آكادمى پونا با يك پيروزى و 2 شكست 
تيمى، 7 پيروزى انفرادى و 8 باخت انفرادى با 5 
امتياز جاى گرفت. تيم هاى علم و ورزش و شاهرود 
نيز با همين امتياز اما تفاضل بيشتر نسبت به مشهد 

در رده هاى سوم و چهارم جاى گرفتند.

 خلیقی: احتمال هر اتفاقی هست

ماهرخ خليقى، مربى تيم پونا مشهد، درباره اينكه 
شانس قهرمانى مشهدى ها صفر شده است يا 
خير، گفت: ما سال گذشته نايب قهرمان ليگ 
شديم و امسال نگاهى به سكوى قهرمانى داشتيم؛ 
اما حريفان بسيار قدرتمند هستند و از ستاره ها و 
بازيكنان ملى پوش خوبى در تركيب خود استفاده 
كرده اند. هنوز روى كاغذ تيم مشهد شانس قهرمانى 
دارد، اما خيلى ضعيف شده است و به اتفاقات دور 
برگشت و نتايج تيم قوى زنجان بستگى دارد. 
هيچ چيز در اين مرحله قابل پيش بينى نيست، 
ممكن است اول شويم يا حتى احتمال دارد چهارم 
شويم. به خاطر بازى هاى نزديك و سنگين نمى شود 
چيزى را پيش بينى كرد؛ ولى اميدواريم باخت هاى 
دور رفت را جبران كنيم. او ادامه داد: متأسفانه براى 
دور برگشت، مشهد اقدامى براى گرفتن ميزبانى 
نكرد و زنجانى ها در دى ماه ميزبان تيم ها خواهند 
بود. به جز مسير دور و شانزده ساعته اى كه در پيش 
داريم، قطعا امتياز ميزبانى به كمك تيم حريف 
مى آيد. سال گذشته مشهد در نهايى ميزبان بود و ما 
در مشهد نايب قهرمان شديم و اتفاقا استقبال بسيار 
خوبى از مسابقات شده بود. بازيكنان و مربيان زيادى 
براى تماشا آمده بودند و درواقع يك كلاس درس و 
آموزش براى همه بود. اميدوارم در سال هاى ديگر 
حمايت هاى بيشترى شود؛ زيرا همه ما براى ارتقاى 

بدمينتون مشهد تلاش مى كنيم.

خراسانی های بسکتبال
سهمیه المپیک نگرفتند

ملى پوشان خراسانى بسكتبال با ويلچر به سكوى آسيا و 
سهميه المپيك نرسيدند. مسابقات بسكتبال با ويلچر بانوان 
قهرمانى آسيا و اقيانوسيه با عنوان مسابقات AOZ به ميزبانى 
تايلند از پنجم آذرماه پيگيرى شد كه در پايان نماينده بانوان 
ايران در بين 8 تيم به عنوان پنجمى دست يافت. تيم ملى ايران 
در آخرين ديدار خود در اين رقابت ها به مصاف تيم افغانستان 
رفت كه با نتيجه 48بر35 اين تيم را شكست داد و در جايگاه 
پنجم آسيا قرار گرفت. اين مسابقات اولين و آخرين فرصت 
براى كسب سهميه پاراالمپيك بانوان بود كه 3 سهميه در 
بخش بانوان توزيع مى شد و بانوان ايران با جايگاه پنجمى از 
كسب سهميه پاراالمپيك توكيو بازماندند. در كاروان اعزامى 
به اين رقابت ها ندا بلوچى، مهديه روحانى، فتانه پورآت و رقيه 
صالحى از خراسان رضوى حضور داشتند كه در طول مسابقات 
براى ايران به ميدان رفتند. خراسان رضوى ركورد بيشترين 

بازيكن در تركيب تيم ملى را در اختيار داشت.

٣ پیروزی برای مهشید اشتری
در تور پینگ پنگ فنلاند

پينگ پنگ باز جوان مشهدى در تور فنلاند به پيروزى دست 
يافت. رقابت هاى تنيس روى ميز اوپن فنلاند2019، با انجام 
بازى هاى تيمى و انفرادى پيگيرى شد. در بخش تيمى، تيم 
ايران متشكل از ندا شهسوارى و مهشيد اشترى در جدول 
حذفى و اصلى مسابقات مقابل سوئد به ميدان رفت و با نتيجه 
2بر0 مقابل تيم سوئد نتيجه را واگذار كرد. هر 2 بازيكن ايران 
با نتيجه نزديك 3بر2 شكست را پذيرفتند. در بخش انفرادى 
نيز ملى پوشان ايران مقابل رقباى خود به ميدان رفتند. 
مهشيد اشترى در دور اول نماينده انگليس و در دور دوم 
نماينده بلاروس را با حساب 4بر0 شكست داد. در روز دوم 
رقابت ها نيز اشترى 2 بازى را پشت سر گذاشت كه در اولين 
بازى مقابل حريف چينى امتياز را واگذار كرد و در دومين 
رقابت، ملى پوش مشهدى توانست 4بر1 حريف فرانسوى 

خود را شكست دهد.

صفایی، تنهانماینده ایران برای 
کسب سهمیه شطرنج پاراالمپیک

بانوى شطرنج باز مشهدى و قهرمان ايــران و آسيا راهى 
مسابقات كسب سهميه پاراالمپيك شد. مسابقات انتخابى 
پاراالمپيك2020 از امروز تا 24آذرمــاه به ميزبانى آنكارا 
در كشور تركيه برگزار مى شود. در اين دور از رقابت ها كه 
شطرنج بازان براى كسب جواز حضور در ميدان بزرگ 
پاراالمپيك به ميدان مى آيند، شطرنج نابينايان ايران فقط 
يك ورزشكار دارد و مليحه صفايى تنهانماينده ايران از قاره 

آسيا خواهد بود.

ممكن است اول شويم يا حتى آخر!
سرمربى تيم بدمينتون «پونا» از شانس ضعيف قهرمانى در ليگ برتر مى گويد

  سرخط خبرها    ورزش بانوان  

فرش آرا از
هایپر دست پر 
برگشت

پيروزى نماينده استان در 
ديدار معوقه هفته هجدهم 
ليگ برتر فوتسال

مسئله لیست
در هیئت تنیس!

اختلاف بر سر رأى 
دهندگان مجمع
دردسرساز شده است

نمره قبولی 
به قضاوت 
مرجان زاده
در بازی مهم لیگ 
دسته اول

پایان پاشا
در ایران
پايان تلخ چهارمين 
مأموريت دنيزلى
در ليگ برتر
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08
12
19

ضمیمه ورزشــی
۱۳۹۸ آذر   ۱۷
۱۱ ربيع الثانــی ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۲۹۸۸

۵۶۷
۱شنبه



۱۳۹۸ آذر   ۱۷
۱۱ ربيع الثانــی ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۲۹۸۸

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۱شنبه

۰۲۰۳

۱۳۹۸ آذر   ۱۷
۱۱ ربيع الثانــی ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۲۹۸۸

۱شنبه

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

تار
س

ه ا
ام

زن
رو

پیش از دربی 
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اینتر و رم به 
تساوی رسیدند 
تا یوونتوس 
امشب فرصت 
داشته باشد 
با شکست 
لاتزیو دوباره 
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آسانی برابر 
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داشت.
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ترمز اینتر را 
رم کشید. 
عملکرد خوب 
جالوروسی در 
جوزپه مه آتزا 
این فرصت را 
به یوونتوس 
داد که دوباره 
صدرنشین 
شود.
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بارسایی ها 
پیش از 
نبردشان برابر 
مایورکا شاهد 
نمایش توپ  
طلای ششم 
لیونل مسی 
خواهند بود. 
کاتالان ها 
در این شب 
باشکوه 
می خواهند 
صدرنشین 
بمانند.

صفحه اول 
نشریات 
روز اروپا 

ستاره سوئدى دنياى فوتبال كه در تيم و ليگ هاى مختلفى بازى 
كرده و هرجا هم رفته نامش را ثبت كرده است، به تازگى گفت وگويى 
بسيار طولانى  با مجله «جى كيو»ى ايتاليا داشته است. زلاتان 
ابراهيموويچ در اين گفت وگو نگاهش درباره فوتبال، آمريكا و 
تفاوت هايش با اروپا را بيان كرده است. زلاتان سرى هم به زندگى 
و علايق شخصى اش زده است. به دليل طولانى بودن اين گفت وگو 

فقط خلاصه اى از آن را از نظر مى گذرانيد.
گفته بودى در آمريكا بازيكنان دنبال اين هستند كه 
يكى دو چيز را فقط خوب انجام دهند و قادر نيستند همه 
كار ها را به بهترين شكل انجام دهند. به همين دليل است كه 

مى خواهى به ايتاليا برگردى؟
نه، هدفم اين است عضو تيمى شوم كه مى خواهد دوباره براى قهرمانى 
مبارزه كند؛ تيمى كه بخواهد برگ جديدى در تاريخش بنويسد، 
تيمى كه بخواهد يك تنه مقابل همه ايستادگى كند. فقط تيمى كه 

چنين ويژگى هايى داشته باشد مى تواند من را جذب خودش كند.
پس چطور به تيمى مثل گلكسى رفتى؟

يك تصميم شخصى بود. من در منچستريونايتدى كه هدايتش 
به عهده مورينيو بود مصدوم شدم. مى توانستم همچنان كنار آن ها 
حضور داشته باشم، ولى نياز به زمان بود تا دوباره به اوج برگردم. وقتى 
فرصت رفتن به آمريكا به وجود آمد، به خودم گفتم شايد بهتر است 
چالش جديدى تجربه كنم. وقتى به گلكسى رفتم، در همان اولين 
بازى به خودم گفتم نبايد سرمربى تيم را نااميد كنم. اين طورى شد 
كه بووووووم! در همان اولين بازى يك گل تاريخى زدم و اسطوره 

زلاتان را خيلى سريع بنا كردم.
ولى اين اولين بارى نبود كه چنين گلى مى زدى.

براى اروپايى ها آن گل، يك گل طبيعى بود؛ ولى براى آمريكايى ها، 
گلى فرازمينى بود. باور كنيد تا چند ماه بعد همچنان با من درباره 
آن گل حرف مى زدند. در پاركينگ من را مى ديدند، مى گفتند: 
«عجب گلى!» در تلويزيون يا در مسابقه بسكتبال من را مى ديدند، 
مى گفتند: «عجب گلى!» بعد از 2سال حضور در آمريكا به خودم 
گفتم بس است. بعد از زدن 53 گل در 58 بازى، زمان خوبى براى 
جدايى بود. حالا، اما وقت بازگشت به اروپاست. خوش حالم تجربه 
حضور در آمريكا را به دست آوردم؛ چون بعد از مصدوميتم خيلى ها 
مى گفتند ديگر نمى توانم بازى كنم، ولى نشان دادم همچنان 

مى توانم تفاوت ها را رقم بزنم.
نظرت درباره زياد شدن توهين هاى نژادى چيست؟

هواداران هميشه مى خواهند تيم قهرمان يا رقيب را به دردسر 
بيندازند و از اين الفاظ استفاده مى كنند. طبيعتا اين موضوع براى 
آن هايى كه مخاطب هستند، دردآور است. اين موضوع فقط مختص 
فوتبال ايتاليا نيست و همه جاى دنيا را دربرگرفته است. مهم اين است 

آدم باوجود اين توهين ها بتواند نهايت تمركز را داشته باشد. 
نظرت درباره فوتبال ايتاليا چيست؟

زندگى و بازى در ايتاليا باعث شد تبديل به بازيكنى شوم كه امروز 
هستم. قبل از حضورم در ايتاليا مهاجم بودم، ولى اين قدر خوب 
نه. كاپلو به من چيز هاى زيادى آموخت. به من گفت: «بايد تلاش 
بيشترى كنى. بايد به تيم كمك كنى تا گل هاى زيادى بزنند. بقيه 

چيز ها برايم مهم نيستند.» پيامش به من كمك زيادى كرد تا 
روبه جلو حركت كنم. هر روز بعد از هر جلسه تمرينى من را مقابل 
5 يا 6 مدافع مى گذاشت و نزديك به يك ساعت مى خواست با آن ها 
مقابله كنم. به اينتر كه رفتم، مسئوليتم بيشتر شد؛ چون آن ها 
مى خواستند قهرمان شوند و به كمك من نياز داشتند. البته قبل 
از بحث اينتر مى خواهم چيزى را تعريف كنم كه تا الان به كسى 

نگفته ام.
چه چيزى؟

در يووه كه بودم، با اينتر بازى كرديم. ماتراتزى همان اوايل خطاى 
بسيار بدى رويم مرتكب شد و كارى كرد مصدوم شوم. به عنوان 
فوتباليست، او بازيكن بدى بود. شيوه هاى مختلفى براى بدبودن 
وجود دارد؛ ولى بدترين اين است كه طورى بازى كنند كه عمدا 

بخواهند رقيب را مصدوم كنند. آن خطا باعث شد من را از زمين 
براى لحظاتى بيرون ببرند. كاپلو از من پرسيد: «تعويضت كنم؟» 
من گفتم: «نه، مى روم داخل زمين.» مى خواستم بروم داخل زمين 
و با ماتراتزى تسويه كنم؛ ولى نتوانستم تسويه كنم، چون 2 دقيقه 
بعد از بازگشتم به زمين آن قدر درد داشتم كه نتوانستم ادامه دهم. 
بعد، به اينتر رفتم، به بارسلونا و ميلان. در اولين شهرآوردى كه در 
ميلان برابر اينتر قرار گرفتم، سال2010 بود و ماتراتزى در تركيب 
حضور داشت. ميلان 1بر0 جلو افتاد. در نيمه دوم، ماتراتزى سمتم 
آمد و او را با يك حركت تكواندو راهى بيمارستان كردم. استانكوويچ 
گفت: «ايبرا چرا اين كار را كردى؟» به او گفتم: «4 سال بود منتظر 

چنين لحظه اى بودم. اين هم دليل.»
بازيكن مورد علاقه ات كيست؟

هميشه رونالدوى برزيلى بوده است. وقتى بازى مى كرد، همه 
مى خواستند از او تقليد كنند؛ از حركاتش، از آن دريبل هاى ريزش، 
بوم، بوم. استايل بازى اش بسيار شيك بود. او بازيكنى بود كه باعث 
مى شد جلوى تلويزيون بنشينم و نگاه كنم. الان بازيكنان زيادى 
نيستند كه من را وادار به چنين كارى كنند. شايد امباپه فقط كمى 
متفاوت باشد. او هنوز جوان است و اميدواريم با تلاش به راهش ادامه 

دهد. با سن وسال كم، خيلى ها را شيفته خودش كرده است.
چرا اين قدر شيفته كوئنتين تارانتينو، كارگردان سينما، 

هستى؟
او عاشق سينماست، درست مثل من كه عاشق فوتبال هستم. دوست 
دارم يك روز ملاقاتش كنم و داستانش را بشنوم. مى بينيم كه او 
عاشق كارش است، نابغه است و كمى ديوانه. دوست دارد چيز هايى 
را كه مى خواهد، به مخاطب انتقال دهد. كمى مثل كارى كه محمد 
على، يكى ديگر از اسطوره هاى دنيا به عنوان انسان و ورزشكار، انجام 
مى داد. كار تارانتينو را دوست دارم، چون همان طور كه خودش 
دوست دارد كار مى كند. او دراين زمينه فلسفه خاصى دارد. تارانتينو 

تاريخ سينماست و زلاتان، تاريخ فوتبال.
چرا عاشق تكواندويى؟

وقتى بچه بودم، پدرم همه فيلم هاى جكى چان و بروسلى را داشت. از 
تكواندو خوشم مى آمد، چون مثل بوكس با پا بود. جنبه زيباشناختى 
هم داشت؛ مثل رقصيدن سريع و تقريبا پروازكردن است. تكواندو 

باعث شد گل هاى زيبايى بزنم. 

«تارانتينو» تاريخ سينماست و «زلاتان» تاريخ فوتبال!
گفت وگوى جالب زلاتان ابراهيموويچ، ستاره مغرور سوئدى با يك روزنامه ايتاليايى

ملاقات ستاره های یووه با ٢ کودک زلزله زده 
جان لوئيجى بوفون و كريستيانو رونالدو در اقدامى جالب و تحسين برانگيز با 
2 كودك زلزله زده آلبانيايى كه از زلزله اخير آلبانى جان سالم به در بردند اما 
خانواده شان را در اين زلزله از دست دادند، در شهر رم ملاقات كردند. ادى راما، 
نخست وزير آلبانى، براى تحقق رؤياى اين 2 كودك هفت و ده ساله كه طرف دار تيم 
يوونتوس هستند، آن ها را به رم آورده بود و مقدمات ملاقات اين دو با يوونتوسى ها 
را فراهم كرد. رونالدو در اين ملاقات پيراهن امضاشده اى را به آئورلين داد و بوفون 
هم پيراهن امضاشده اى را به آلسيون، برادر بزرگ تر او داد. اين دو كودك زلزله زده 

آلبانيايى با 2 اسطوره خود عكس هاى يادگارى هم گرفتند.  

پیشنهاد عجیب رئال برای «پوگبا» 

فلورنتينو پرز، رئيس باشگاه رئال مادريد، معتقد است نبايد بيشتر از 50ميليون يورو 
براى خريد پل پوگبا پرداخت كنند. ال موندو دپورتيوو گزارش داده پرز به خاطر 
پافشارى زيدان تصميم به خريد اين بازيكن دارد. مطبوعات معتقدند پرز و اعضاى 
هيئت مديره رئال به خاطر زيدان مى خواهند پوگبا را بخرند و در شرايط عادى سعى 
دارند هافبكى ديگر كه ارزان تر باشد، به خدمت بگيرند. بازيكنان ديگر كه مدنظر باشگاه 
هستند، كريستين اريكسن، فابين رويز و دنى فان دبيك هستند. پل پوگبا مدت هاست 
در فهرست خريد رئال مادريد قرار دارد. قرارداد او در اولدترافورد در ژوئن2021 به پايان 

مى رسد و اين يعنى كمتر از 2 سال به پايان قرارداد او مانده است.  

اوبامیانگ با آرسنال تمدید نمی کند 

پير امريك  اوباميانگ تصميمى براى امضاى تفاهم نامه اى جديد با توپچى هاى لندن 
ندارد. طبق نوشته ديلى ميرر، مهاجم سى ساله و ملى پوش گابنى، از عملكرد تيمش 
به هيچ وجه راضى نيست. اين مسئله باعث شده است تا گل زن تكنيكى نسبت به تمديد 
قراردادش علاقه مند نباشد. ظاهرا او مى خواهد باشگاه را ترك كند. اين اتفاق درحالى 
رخ مى دهد كه مهاجم هدف آرسنال در فصل جارى حتى بازوبند كاپيتانى را بر بازو 
بسته است. او 18 بازى انجام داده و 12 گل زده است. وى كه سابقه بازى در تيم هاى 
آث ميلان، ديژون، ليل، موناكو، سن  اتين و بورسيادورتموند را در كارنامه دارد،  از 

سال2018 عضو تيم قديمى شهر لندن است. قرارداد كنونى او تا سال2021 است. 

فوتبال جهان

آب خوابگاه تیم لیگ برتری قطع شد! 
تيم فوتبال پارس جنوبى جم وضعيت اسفناكى را پشت سر مى گذارد و مشكلات 
مالى، وضعيت را براى شاگردان كمالوند به درجه بحران رسانده است. ديروز مأموران 
سازمان آب در محل اسكان اعضاى تيم پارس جنوبى حاضر شدند و به دليل عدم 
پرداخت قبض آب اين محل، آب خوابگاه زردپوشان را قطع كردند! همچنين قصد 
فراز كمالوند براى جدايى از تيم پارس جنوبى در پايان نيم فصل اول به ساير اعضاى 
كادر فنى تسرى يافته است. به اين ترتيب پس از ديدار مقابل نفت مسجدسليمان در 
هفته پانزدهم ليگ برتر، مربيان و اعضاى كادر اجرايى تيم پارس جنوبى از سمت خود 
كناره گيرى خواهند كرد. خبر ديگر از پارس جنوبى اين است كه تاكنون بليت سفر 
اعضاى اين تيم از عسلويه به اهواز گرفته شده، اما هتل شاگردان كمالوند در اين شهر و 

نيز بليت بازگشت اعضاى تيم پارس جنوبى به بوشهر تهيه نشده است. 

ثبت نام ورزشی ها در انتخابات مجلس 

در آخرين روز نام نويسى از نامزدهاى انتخابات مجلس شوراى اسلامى، 2 چهره ورزشى 
هم به عرصه انتخابات پاى گذاشتند. عباس جديدى، قهرمان سابق كشتى جهان و 
المپيك، ديروز در انتخابات مجلس شوراى اسلامى از شهر تهران نام نويسى كرد. بهنام 
محمودى، ملى پوش اسبق واليبال، نيز كه چند هفته قبل در انتخابات فدراسيون 
واليبال رقيب اصلى داورزنى بود و 15 رأى هم كسب كرد، براى انتخابات مجلس از شهر 
كرج ثبت نام كرد. به نظر مى رسد جديدى و محمودى تنهاچهره هاى مطرح ورزشى 

در اين دوره از انتخابات مجلس شوراى اسلامى باشند. 

بازگشت خاطیان به تمرین پرسپولیس 

دو بازيكن خاطى پرسپوليس كه در تمرين روز چهارشنبه هفته گذشته اين تيم با 
يكديگر درگيرى فيزيكى داشتند، از ديروز مجوز حضور در تمرينات گروهى تيمشان 
را دريافت كردند. اميد عاليشاه و سيامك نعمتى در بازى پرسپوليس مقابل ذوب آهن 
جايى در فهرست هجده نفره نداشتند و در بازى دوستانه ذخيره  هاى تيمشان برابر 
شاهين تهران هم كه روز گذشته برگزار شد، اجازه همراهى سرخ پوشان را پيدا نكرده 
بودند. كميته انضباطى باشگاه پرسپوليس نيز هنوز هيچ واكنشى به درگيرى 2 

بازيكن اين تيم در تمرينات از خود نشان نداده است. 

ورزش ایران

بوفون نيستم، ولى مى توانم 
شماره يك باشم! 

رادو: بيرانوند شايسته اين است كه انتقالى بزرگ داشته باشد 

بوژيدار رادوشوويچ مى گويد در صورت 
نتقال  نوند و تجربه يك ا يى بيرا جدا
بزرگ، او شايستگى اين را دارد كه در تيم 
پرسپوليس به گلر شماره يك تبديل شود. 
گل هاى پرسپوليس در ديدار با ذوب آهن را 
مهدى ترابى و على عليپور به ثمر رساندند؛ 
اما يكى از عوامل برد سرخ پوشان و ازجمله 
ستارگان اين تيم، بوژيدار رادوشوويچ 
بود، كسى كه با 5 سيو، يك كلين شيت 
ديگر را هم به ثبت رساند و آمار 100درصد 
پيروزى در ليگ نوزدهم را حفظ كرد. اين 
گلر كروات سى ساله كه چهارمين سال 
حضور در پرسپوليس را سپرى مى كند، 
حالا به عنوان يكى از باتجربه ترين ها در 
تيم كالدرون حضور دارد و همچنين در 
بين هــواداران محبوبيت بسيار زيادى 

دارد. 

  برد برابر ذوب آهن به ما اعتماد به نفس

داد 
گلر كروات سرخ ها دربــاره بازى هفته 
گذشته برابر ذوب آهن و نتيجه درخشان 
سرخ ها گفت: اين يك بازى سخت بود و 
من بسيار خوش حالم كه اين بازى را در 
اصفهان و مقابل ذوب آهن به نفع خود 
تمام كرديم تا طلسم نهُ ساله از بين برود. 
با اين برد خيلى چيزها را ثابت كرديم و 
همچنين نشان داديم كه تيممان توانايى 
بسيار زيادى دارد. ما در بازى هاى بعدى 
هم با اعتمادبه نفس وارد زمين خواهيم 
شد و بايد هم چنين باشد. ما مى خواهيم 
شانس خود را امتحان كنيم و براى تمام 
امتيازات ممكن تا نيم فصل بجنگيم و 
آن را به دست آوريم. بازى بعدى نيز در 
خانه مقابل گل گهر است كه با حمايت 

هواداران، بايد اين تيم را ببريم. 

  !من نه، تمام بازیکنان ستاره بودند
رادو درباره عملكرد قابل قبولش در بازى 
با ذوب هم گفت: اين كار وظيفه من است 
كه هميشه بهترين عملكرد خودم را نشان 
دهم. تمام بازيكنان تيم در اين بازى بسيار 
خوب و يك ستاره بودند و ما كيفيتى بالا 
را از خود نشان داديم. فقط برد و همين 
كيفيت برايم اهميت دارد. گلر متعصب 
سرخ ها همچنين درباره شادى عجيب 

بعد از گل گفت: اين آدرنالين خالص 
ــواداران در چند  بود! من مى دانستم ه
بازى گذشته ناراحت بودند، اما در بازى 
با ذوب آهن همه چيز به آن ها اختصاص 
پيدا كرد و اميدوارم در بازى هاى بعدى 
نيز به حمايت ما بيايند. ما هرچه داريم، از 
اين هواداران است. اگر آن ها اسم ما را در 
ورزشگاه صدا مى زنند، اين وظيفه ماست 

كه هنگام گل زنى با آن ها شادى كنيم. 

  بوفون نیستم، اما می توانم شماره یک

باشم! 
بوژيدار رادوشوويچ در اين سال ها جزو 
بهترين دروازه بانان ذخيره فوتبال ايران 
بوده است؛ اما جدايى بيرانوند و حضور او 
در يك تيم بزرگ اروپايى، مى تواند رادو 
را به گلر شماره يك سرخ ها تبديل كند. 
رادوشوويچ دراين باره مى گويد: على 
شايسته اين است كه به اروپا برود و در سطح 
اول فوتبال دنيا بازى كند. من فكر مى كنم 
در اين صورت خيلى نرمال و عادى باشد 
كه من شماره يك پرسپوليس شوم، نه به 
اين خاطر كه من بوفون هستم، بلكه به اين 
دليل كه من سال هاى زيادى اينجا بودم و 
فكر مى كنم شايستگى شماره يك شدن را 
دارم؛ البته اگر اين انتقال بزرگ براى على 
انجام شود. گلر كروات قرمزها در تابستان 
تا آستانه جدايى از پرسپوليس نيز پيش 
رفت، اما درخواست هواداران و علاقه او، 
به تداوم حضور در تيم سرخ پوش پايتخت 
بود. از رادو مى پرسيم كه تا چه زمانى در 
ند كه پاسخى  هد ما پرسپوليس خوا
جالب مى دهد: قلبم را در اين لباس جا 
گذاشته ام، من هميشه در پرسپوليس 

خواهم ماند! 

  کالدرون به زمان نیاز دارد
ــاره گابريل كالدرون هم  بوژيدار درب
مى گويد: آقاى كالدرون مربى بسيار 
خوب و باشخصيتى است؛ اما براى اينكه 
همه چيز را به شكلى خوب تغيير دهد، به 
زمان احتياج دارد. بااين حال فكر مى كنم 
برد برابر ذوب آهن يك قدم براى همه ما 
بود تا بتوانيم به رده نخست و صدرنشينى 
برسيم. نشان داديم هنوز هم مى توانيم در 

اوج قله باشيم. 

عزت پورقاز، مدافع تیم سپاهان که 
ی با نساجی  در دقایق پایانی باز
آسیب دید، امروز برای مداوای 
تهران  به  خود  مصدوم  پای 
می رود. زوج ولسیانی در قلب 
که  سپاهان  تیم  دفاعی  خط 
در  خوبی  عملکرد  فصل  این 
بازی های لیگ برتر داشت و در 
۱۲ بازی تنها ۵ گل خورد، در بازی 
با شهرخودرو غایب خواهد بود. 
با غیبت عزت پورقاز احتمالا در این 
بازی مهدیزاده در کنار ولسیانی بازی 

خواهد کرد.

عزت پورقاز

زنیت سن پترزبورگ با نمایش مؤثر 
به  موفق  خود  ایرانی  ملی پوش 
ی برابر دینامو مسکو شد.  پیروز
سردار آزمون که حضوری کامل 
ی زنیت سن پترزبورگ  باز در 
مقابل دینامو مسکو داشت، 
موفق شد هفتمین گل فصل 
خود را در لیگ برتر روسیه به 
ثمر برساند تا در جایگاه چهارم 
برترین گل زنان این رقابت ها قرار 
بگیرد. به گزارش سایت باشگاه 
زنیت، آزمون عنوان بهترین بازیکن 

این دیدار را به خود اختصاص داد.

سردار آزمون

سرمربی  استراماچونی،  آندره آ 
ایتالیایی تیم فوتبال استقلال، در 
تمرین روز گذشته آبی ها صحبت 
ین را به دستیارانش  نکرد و تمر
سپرد. از صبح دیروز شایعاتی 
مطرح شده که استرا به دلیل 
مطالباتش  پرداخت نشدن 
دوشنبه و بعد از بازی با پیکان، 
ایران را به مقصد ایتالیا ترک 
می رسد  نظر  به  کرد.  خواهد 
از  تنها یک قسط  استراماچونی 
حقوقش را از باشگاه استقلال دریافت 
کرده است و هنوز ۲ قسط عقب افتاده دارد.

استراماچونی

جو سالن هاى ايران
بهتر از لهستان است

موسوى: مشكلم كمبود نور خورشيد است!

سيدمحمد موسوى در اولين تجربه حضورش 
در يك ليگ خارجى به لهستان رفت و به 
عضويت تيم اوليشتن درآمد. او در هفته هايى 
كه از پلاس ليگا گذشته، عملكرد بسيار خوبى 
داشته است و بارها به عنوان ارزشمندترين 
بازيكن انتخاب شده و 4 بار هم در تركيب 
رؤيايى ليگ لهستان قرار گرفته است. مدافع 
بلندقامت واليبال كشورمان درباره وضعيت 
اين روزهايش در لهستان گفت: خيلى زود 
به شرايط عادت كردم. خوش حالم كه اينجا 
هستم. هميشه در شهرهاى بزرگ زندگى 
كردم، اما اوليشتن محيط دوستانه اى براى 
زندگى دارد. تنهامشكلم ترافيك خيابان ها 
و كمبود نور خورشيد است، چون واقعا به آن 
احتياج دارم؛ البته مى دانستم كه در زمستان 
عملا هيچ نور خورشيدى در اينجا نيست. 
ــزود: من براى  محمد موسوى در ادامــه اف
پيروزشدن به اوليشتن آمدم. گفته مى شود 
تيم ما در سطح تيم هاى ميانه جدول است، 
اما من توانايى تيممان را ديده ام و مى دانم كه 
ما مى توانيم پيروزى هاى بيشترى كسب 
كنيم. كسى نمى داند؛ شايد يك مدال هم 
بگيريم. مدافع روى تور واليبال ايران درباره 
تفاوت واليبال ايــران و لهستان هم گفت: 
سطح رقابت ها نزديك به هم است. در ايران 
بازيكنان بااستعداد زيادى داريم كه گاهى 
ذخيره بازيكنان خارجى مى شوند، اما وقتى 
به برنامه ريزى و سازمان دهى مسابقات، 
تجهيزات بازى يا بازاريابى نگاه كنيم، شرايط در 
لهستان بهتر است. برنامه بازى ها در پلاس ليگا 

از ابتدا تا انتها مشخص است، اما در ايران برنامه 
بازى ها مدام تغيير مى كند. وى در پايان افزود: 
من بسيار تحت تأثير جو سالن هاى لهستان 
قرار گرفتم. وقتى كسى روى سكوها نيست، 
بازى سخت مى شود. هــواداران هميشه به 
ما انرژى مى دهند تا بتوانيم پيشرفت كنيم. 
باوجود اينكه فضاى سالن هاى لهستان مرا 

تحت تأثير قرار داده است، اما هنوز 
هم فكر مى كنم جو ايران 

بهتر است. 

تيم ملى فوتسال
 بايد جراحى شود

شمس: برخى بازيكنان روى نيمكت اظهارنظر فنى مى كنند

حسين شمس، سرمربى اسبق تيم ملى 
فوتسال كشورمان، كه گفته مى شود براى 
كمك و مشورت در امور فنى در كنار تيم ملى 
حضور دارد، در پايان تورنمنت مشهد درباره 
آخرين وضعيت خودش و همراهى كادر فنى 
گفت: چيزى كه عنوان شده بود به خاطر 
ناراحتى، مشهد را ترك كردم، درست نبود. 
براى برگزارى يك كلاس به تهران 
بازگشتم و از قبل بليتم 
را گرفته بودم؛ 
ولى از 

شكل بازى تيم و نحوه رفتار چند بازيكن تيم 
ملى ناراحتم. وى ادامه داد: من اين موضوع را 
به آقاى ناظم الشريعه و پرهيزكار (سرمربى 
تيم ملى و رئيس كميته فوتسال) منتقل 
كردم. از نظر اخلاقى اتفاقاتى رخ داد كه خيلى 
بد بود؛ ازجمله حمله بازيكنان به داور بعد 
از اخراج شدن. اين قابل قبول نيست. عضو 
كميته فنى فوتسال يادآور شد: نمى خواهم 
از بازيكنان اسم بياورم، ولى بعضى از آن ها 
كارهاى بدى مى كنند. وقتى داور عليه تيم 
سوت مى زند، بعضى بازيكنان دستشان را 
به سمت داور پرتاب مى كنند. هركسى كه 
روى سكوها نشسته باشد يا از تلويزيون بازى 
را ببيند، متوجه مى شود كه اين حركت ناشى 
از بى ادبى است. يا مثلا بازيكنى كه يك اخطار 
دارد، دوباره خطا مى كند و كارت مى گيرد كه 
اين مسئله به تيم فشار مى آورد. مثال ديگر، 
اظهارنظر فنى بعضى از بازيكنان روى نيمكت 
است كه اين كار بسيار ناپسندى است. وى با 
بيان اينكه تيم ملى كادر فنى دارد و نيازى به 
دخالت فنى بازيكنان نيست، تأكيد كرد: آقاى 
ناظم الشريعه بايد تيم ملى را جراحى كند. 
نفراتى كه اين اتفاقات را رقم مى زنند، بايد 
كنار گذاشته شوند و با يك تيم ساده، سالم و 
خوش اخلاق راهى جام ملت هاى آسيا شويم. 
عضو كميته فنى فوتسال در پايان در پاسخ به 
اين سؤال كه آيا به همكارى اش با تيم ملى ادامه 
مى دهد، اظهار كرد: من با تيم ملى نبودم كه 
بخواهم ادامه بدهم! به عنوان پيش كسوت، هر 

كمكى از دستم بربيايد، انجام مى دهم. 

باشگاه رئال مادرید تصمیم گرفته علاوه 
بر وینیسیوس، برای انتقال امباپه 

بدهد. چند  یورو هم  ۱۰۰میلیون 
روز پیش خبر رسیده بود باشگاه 
پاریسی برای انتقال امباپه خواهان 
معاوضه وینیسیوس جونیور شده 
و دراین بین مبلغی هم از رئالی ها 
می خواهد. روزنامه «دون بالون» 
خبر داد باشگاه رئال  مبلغ مدنظرش 

را مشخص  امباپه  انتقال  برای 
کرده است. قرار است علاوه بر اینکه 

وینیسیوس به پاریس می رود، رئالی ها 
۱۰۰میلیون یورو هم بپردازند.

امباپه

ین  بهتر عنوان  اسپانیایی  تنیسور 
تنیسور جهان در سال۲۰۱۹ را به خود 

اختصاص داد. حکمرانی نادال در 
همه زمین ها دیده می شود. او 
ین برتری اش  که همیشه بیشتر
در زمین خاک رس بود، بهترین 
آمار را در هارد کورت به ثبت 
رساند. سپس در بازی هایی که 
یر سقف انجام شد، بهتر بود.  ز

ی تنها در زمین چمن  این برتر
دیده نشد و جوکوویچ با ۱۰۰درصد 

برجای  را  آمار  ین  بهتر ی  پیروز
گذاشت.

رافائل نادال

برای  بارسلونا،  یکن  باز دمبله،  عثمان 
درمان مصدومیت پای راستش به قطر 

مراجعه کرد. دمبله که مراحل درمانی 
خودش را در بیمارستان اسبیتار 
دنبال می کند، به مدت ۳ هفته 
در دوحه حضور خواهد داشت 
و پس از تکمیل دوره درمان به 
بارسلونا بازمی گردد. به گزارش 
روزنامه آاس اسپانیا تجربه موفق 

ساموئل اومتیتی در دوحه موجب 
شد دمبله هم قطر را برای طی مراحل 

درمانی به ویژه در این فصل از سال 
انتخاب کند.

عثمان دمبله

2 سهميه تكواندو براى ايران
در المپيك توكيو

گرنداسلم2019 آخرين اميد كاپيتان تيم ملى 

روز پايانى از مرحله چهارم و فينال مسابقات 
تكواندو گرندپرى در ســال2019 از صبح 
ديروز با برگزارى ديدارهاى رده بندى و فينال 
اوزان چهارگانه المپيكى مردان و زنان در 
مجموعه ورزشى دينامو مسكو روسيه آغاز شد و 
سجاد مردانى با شكست در ديدار نهايى به مدال 
نقره رسيد تا پرونده حضور ايران در مسابقات 
گرندپرى با كسب يك مدال نقره (مردانى) و 
2 سهميه المپيك (هادى پور و حسينى) بسته 
شود. در ديدار فينال وزن 80+كيلوگرم، سجاد 
مردانى به مصاف «كيو دو اين» از كره جنوبى 
رفت و با نتيجه 21بر10 مغلوب شد تا به مدال 
نقره دست پيدا كند. مردانى براى حضور در 
ديدار نهايى روز جمعه، ابتدا با نتيجه 11بر10 
از سد كارلوس سانسورس، نايب قهرمان 
ــده مدال برنز  ــال2019 و دارن جهان در س
بازى هاى پن آمريكن از مكزيك گذشت. 
او در ادامه با نتيجه 19بر2 مقابل رافائل آلبا، 
قهرمان جهان در سال2019، نايب قهرمان 
بازى هاى پن آمريكن در سال2019 و برنز 
جهان در سال2015 از كوبا به پيروزى رسيد. 
كاپيتان تيم ملى تكواندوى ايران در مرحله 
نيمه نهايى نيز در مبارزه اى حساس و نفس گير 
با نتيجه 8بر7 از سد راديك عيسى اف، قهرمان 
المپيك ريو در سال2016، دارنده مدال برنز 
گرندپرى2019 و قهرمان اروپا در سال2018 
از آذربايجان عبور كرد و فيناليست شد. 
مردانى براى كسب سهميه از طريق مسابقات 
گرندپرى نياز به كسب مدال طلا داشت؛ اما با 
نتيجه كسب شده حالا او بايد شانس خود را در 
آخرين رقابت ممكن و گرنداسلم سال2019 
امتحان كند. از 5 نفر برتر رنكينگ المپيكى هر 
وزن براى حضور در بازى هاى المپيك2020 

توكيو دعوت مى شود. آرمين هادى پور با 
احتساب امتيازات رقابت گرندپرى مسكو 
و كسر امتيازاتى كه در گذشته كسب كرده 
است، با 345 امتياز در رده پنجم قرار مى گيرد. 
در وزن ميرهاشم حسينى نيز با توجه به اينكه 
نفر اول رنكينگ گرنداسِلم در ميان نفرات برتر 
رنكينگ المپيكى قرار دارد، 6 نفر اول جواز 
حضور در بازى هاى المپيك را كسب خواهند 
كرد كه ميرهاشم حسينى نيز با احتساب امتياز 
فينال گرندپرى و كسر امتيازاتى كه در گذشته 
كسب كرده است، با 304امتياز در ميان 6 نفر 
رنكينگ قرار گرفت و براين اساس جواز حضور 
در المپيك2020 را به دست آورد. براى شركت 
در بازى هاى المپيك2020 - توكيو، 128 
سهميه در 4 وزن مردان و 4 وزن زنان براى 
تكواندو در نظر گرفته شده است. 120 سهميه 
از طريق كسب امتياز و شركت در مسابقات (5 
سهميه گرندپرى، يك سهميه گرنداسلم و 
72 نفر از طريق مسابقات قاره اى)، 4 سهميه 
(2 مردان و 2 زنان) براى كشور ميزبان و 4 
سهميه (2 زنان و 2 مردان) به صورت اهدايى 
براى كشورهاى داراى شرايط كه نتوانسته اند 
از طريق رقابت هاى كسب سهميه، رنكينگ 
المپيكى و گرنداسِلم مجوز حضور در بازى هاى 
المپيك را كسب كنند، تعلق مى گيرد. 
هدايت اين تيم برعهده فريبرز عسكرى 
به عنوان سرمربى و على محمد بسحاق و وحيد 
عبداللهى به عنوان مربى است. رقابت هاى 
فينال گرندپرى 8G است و به نفرات اول تا سوم 
به ترتيب80، 48 و 28,80 امتياز درراستاى 
افزايش رنكينگ المپيك تعلق مى گيرد. 
همچنين 6000، 3000 و 1000 دلار جايزه 

نقدى اهدا مى شود. 

اين روزهايش در لهستان گفت: خيلى زود 
به شرايط عادت كردم. خوش حالم كه اينجا 
هستم. هميشه در شهرهاى بزرگ زندگى 
كردم، اما اوليشتن محيط دوستانه اى براى 
زندگى دارد. تنهامشكلم ترافيك خيابان ها 
و كمبود نور خورشيد است، چون واقعا به آن 
احتياج دارم؛ البته مى دانستم كه در زمستان 
عملا هيچ نور خورشيدى در اينجا نيست. 
ــزود: من براى  محمد موسوى در ادامــه اف
پيروزشدن به اوليشتن آمدم. گفته مى شود 
تيم ما در سطح تيم هاى ميانه جدول است، 
اما من توانايى تيممان را ديده ام و مى دانم كه 
ما مى توانيم پيروزى هاى بيشترى كسب 
كنيم. كسى نمى داند؛ شايد يك مدال هم 
بگيريم. مدافع روى تور واليبال ايران درباره 
تفاوت واليبال ايــران و لهستان هم گفت: 
سطح رقابت ها نزديك به هم است. در ايران 
بازيكنان بااستعداد زيادى داريم كه گاهى 
ذخيره بازيكنان خارجى مى شوند، اما وقتى 
به برنامه ريزى و سازمان دهى مسابقات، 
تجهيزات بازى يا بازاريابى نگاه كنيم، شرايط در 
لهستان بهتر است. برنامه بازى ها در پلاس ليگا 

هم فكر مى كنم جو ايران 
را گرفته بودم؛ ۰۲بهتر است. بهتر است. 

ولى از 

فابیو کوالیارلا مهاجم 
سمپدوریا

قراردادش با این 
باشگاه را تا

سال ۲۰۲۱ تمدید کرد. 
این مهاجم ۳۶ ساله با 
وجود سن و سال بالا 
یکی از برترین گلزنان 
فوتبال ایتالیا وسری آ 

محسوب می شود 
و عنوان مسن ترین 

گل زن تاریخ تیم ملی 
ایتالیا را 

عكس نوشتدر اختیار دارد.

ساعت برگزاری: ----- ۱۶:۰۰ دیروز

ورزشگاه: ----- گودیسون پارک

چلسیاورتون

اورتون پس از شکست سنگین در دربی 
مرسی ساید روز گذشته  با مربی موقت خود 
دانکن فرگوسن توانست چلسی را با نتیجه 
غیرمنتظره ۳-۱ شکست دهد. کالورت لوین 
ستاره بی بدیل اورتونی ها بود که در این بازی 
موفق شد ۲ گل به ثمر برساند و نقش بسزایی 

در پیروزی تیمش داشت.

لیگ برتر انگلیس

۳۱

ساعت برگزاری: ----- ۱۵:۳۰ دیروز

ورزشگاه: ----- سانتیاگو برنابئو

اسپانیولرئال مادرید

رئال با برتری مقابل تیم دوم شهر بارسلون 
موقتا به صدر جدول لالیگا رسید. کریم بنزما 
در این بازی بازهم ستاره تیمش بود و ضمن 
به ثمر رساندن گل دوم تیمش، پاس گل اول 
بازی را هم برای واران ارسال کرد. رئال از 
دقیقه ۸۳ و به دنبال اخراج مندی ده نفره به 

بازی ادامه داد.

لالیگا اسپانیا

۲۰

ساعت برگزاری: ----- ۱۸:۳۰ دیروز

ورزشگاه: ----- تاتنهام هاتسپر

برنلیتاتنهام

آقای خاص بازهم یک برد پرگل دیگر برای 
هاتسپرها به ارمغان آورد. نقطه عطف بازی 
شب گذشته ۲ تیم، گل سون هیونگ مین 
یکن با یک  کره ای بود. جایی که این باز
یمه  استارت ۶۰ متری از پشت محوطه جر
یبایی هرچه تمام  خودی حرکت کرد و به ز

گل سوم تیمش را به ثمر رساند.

لیگ برتر انگلیس

۵۰

ساعت برگزاری: ----- ۱۸:۳۰ دیروز

ورزشگاه: ----- دین کورت

لیورپولبورنموث

این  کلوب  یورگن  تیم  می رسد  نظر  به 
ین کرده و  فصل اسبش را برای قهرمانی ز
قصد کوتاه آمدن هم ندارد. پانزدهمین 
پول در این فصل اختلاف امتیاز  برد لیور
لک لک های مرسی ساید را با تیم دوم موقتا 
به ۱۱ امتیاز رساند. صلاح و نبی کیتا در این 

بازی ستاره های لیورپول بودند.

لیگ برتر انگلیس

۰۳

ساعت برگزاری: ----- ۱۸:۰۰ دیروز

ورزشگاه: ----- بورسیا پارک

بایرن مونیخمونشن گلادباخ

بایرن مونیخ با هانس فلیک علی رغم بازی های 
یبایی که به نمایش می گذارد، دو هفته ای  ز
است که نتیجه نمی گیرد. دیشب و در حالی که 
باواریایی ها می توانستند تیم مدعی این فصل 
یعنی مونشن گلادباخ را شکست دهند، روی 
اشتباهات فردی بازیکنان خط دفاعی شان و 

پنالی دقیقه ۹۲ حریف بازی را واگذار کردند.

بوندسلیگا آلمان

۲۱

بازيكن اين تيم در تمرينات از خود نشان نداده است. 

عزت پورقاز، مدافع تیم سپاهان که 
ی با نساجی  در دقایق پایانی باز
آسیب دید، امروز برای مداوای 
تهران  به  خود  مصدوم  پای 

عزت پورقاز

باشگاه رئال مادرید تصمیم گرفته علاوه 
بر وینیسیوس، برای انتقال امباپه 

ین  بهتر عنوان  اسپانیایی  تنیسور 

در كمتر از يك فصل ونيم اخير، 4بار در تيم تبريزى 
رخ داده است. توشاك، تقوى، لينكز و حالا دنيزلى 
قربانيان نيمكت تراكتور يا قربانيان بى تدبيرى 
و عدم دورانديشى مديران باشگاه در اين زمان 
هستند. توشاك 90 روز، ليكنز نزديك به 5ماه، 
تقوى فقط چند هفته و حالا دنيزلى بعد از حدود 
6ماه اخراجى هاى تراكتور در كمتر از يك فصل ونيم 
هستند؛ آمارى كه شايد در بين تيم هاى عربى كه 
به بركنارى مربيان هم زبانزد هستند، شايان توجه 

باشد.

 دنیزلی: از نظر روحی خیلی خسته بودم
مصطفى دنيزلى مى گويد كه به خاطر خستگى اقدام 
به ترك تراكتور كرده است.مصطفى دنيزلى كه در 
تابستان سال جارى سكان هدايت تراكتور تبريز را 
برعهده گرفت در اظهارات كوتاهى كه در روزنامه 
حريت منتشر شد،  دلايل خود را براى فسخ قرارداد 
اعلام كرد.سرمربى سابق تراكتور گفت: از نظر روحى 
بسيار خسته بودم. مى خواستم از آنجا بروم اما هيات 
مديره اجازه نداد.وى ادامه داد: از نظر ورزشى،  اين 
جدايى يك شكست به شمار نمى آيد. توافق 2 دو 

طرفه اى صورت گرفت.

 تراکتور به دنبال مربی ایرانی
مصطفى دنيزلى سرانجام پس از حرف وحديث هاى 
فراوان از تيم تراكتور جدا شد و حالا هدايت تيم به 
طور موقت به احد شيخ لارى، از پيش كسوتان باشگاه 
تراكتور، سپرده شده است. بلافاصله بعد از رفتن 
دنيزلى بحث جايگزينى او داغ شده و گمانه هاى 
زيــادى مطرح مى شود. ظاهرا مالك و مديران 
باشگاه تراكتور پس از چند تجربه ناموفق با مربيان 
خارجى، حالا به دنبال يك مربى ايرانى هستند و 
تصميم گرفته اند اين بار سكان هدايت تيمشان را به 
يك مربى داخلى بدهند؛ هرچند حضور در كوران 
رقابت هاى ليگ و مشغول بودن بيشتر مربيان، كار 
مديران تراكتور را براى انتخاب مربى تراز اول داخلى 

سخت كرده است.

 دایی و کریمی؛ خیلی نزدیک، خیلی دور
در فهرست مربيان داخلى بى تيم، اسم چندان 
بزرگى كه به درد تراكتور با اين همه بازيكن خوب و 
ملى پوش بخورد، وجود ندارد جز 2 نفر؛ يعنى على 
كريمى و على دايى. دايى هميشه به عنوان يك 
گزينه مقبول براى اين تيم پرطرف دارمطرح بوده 
و على كريمى با تراكتور آخرين قهرمانى خود را در 
فوتبال به دست آورده و با خاطره خوبى كه در اين 
شهر از خودش باقى گذاشته است، گزينه مطلوبى 
به نظر مى رسد. بااين همه درحال حاضر اوضاع 
به گونه اى پيش مى رود كه اين 2 نفر از باشگاه 
دور هستند و پيوستن آن ها به جمع پرشورها 
اندكى بعيد به نظر مى رسد. بعد از بركنارى 
مصطفى دنيزلى از سرمربيگرى تراكتور، بلافاصله 
خبرهايى مبنى بر مذاكره اين باشگاه با على 
دايى به گوش رسيد. درهمين رابطه حتى يكى از 
رسانه ها از حضور دايى در شهر تبريز براى مذاكره با 
تراكتورى ها صحبت كرد؛ اما سرمربى پيشين تيم 
ملى اعلام كرد در تهران به سر مى برد و پيشنهاد 
باشگاه تراكتور را رد كرده است. على دايى درباره 
پيشنهاد مربيگرى باشگاه تراكتور گفت: 10روز 
قبل با من براى قبول هدايت تراكتور صحبت 
كردند، اما با توجه به مشكلات شخصى نتوانستم 
پيشنهاد آن ها را قبول كنم. من از آقاى زنوزى و 
همين طور مديران باشگاه  تراكتور تشكر مى كنم؛ 
اما متأسفم كه نتوانستم پيشنهاد آن ها را بپذيرم. 
دايى همچنين ادامه داد: نمى دانم برخى چطور 
از حضور من در تبريز خبر دادند، درحالى كه من 
الان در تهران به سر مى برم. اين همه درحالى است 
كه على كريمى هم به كانادا رفته است و دست كم 
چندماهى بايد در اين كشور بماند. بااين وصف او 
اگر بخواهد مربى تراكتور هم بشود، زودتر از شروع 
نيم فصل دوم و حتى شايد هم ديرتر نمى تواند به 
تبريز بيايد و همين موضوع شانس استخدام او را 
براى تراكتورى ها كم كرده است؛ مگر اينكه اتفاق 
ديگرى رقم بخورد و كريمى فعلا بحث اقامت خود 

در كانادا را فراموش كند.

بــراى  ــى  ــزل ــي دن مصطفى 
چهارمين بار با ناكامى فوتبال 
ايــران را به مقصد تركيه ترك 
كرد. مربى پرآوازه فوتبال تركيه 
كه در تيم هاى بزرگ اين كشور سابقه كار كردن و 
كسب عنوان قهرمانى دارد، بعد از تساوى بد با شاهين 
بوشهر در تبريز، قرارداد خود را فسخ كرد و به شيوه اى 
محترمانه كنار گذاشته شد. رفتن مصطفى پاشا از 
ايران سومين حضور ناكام او در تيم هاى ايرانى است. 
نام دنيزلى باعث شده تا همه تيم هاى ايرانى كه او 
هدايتشان را برعهده داشته است، شخصيت قهرمانى 
پيدا كنند؛ اما پاس، پرسپوليس و تراكتور هيچ كدام 
با دنيزلى به موفقيت بزرگى نرسيدند تا اين مربى در 
ايران نتواند موفقيت هاى دوران حضورش در تركيه 

را تكرار كند.

 مرور کارنامه دنیزلی در ایران
در اين شرايط بد نيست كارنامه 4بار حضور دنيزلى 
در فوتبال ايران را بررسى كنيم. اين مربى تركيه اى 
اولين بار در سال2004 با حضور در تهران هدايت 
تيم پاس را برعهده گرفت. او 2سال در پاس تهران 
حضور داشت؛ اما نتوانست عنوان قهرمانى در ليگ 
برتر را براى تيمى كه سابقه كسب جام داشت، به 
دست بياورد. پاس تهران با هدايت دنيزلى حتى 
تا يك چهارم نهايى ليگ قهرمانان آسيا هم پيش 
رفت؛ اما در اين مرحله شكست خورد و حذف شد. 
دنيزلى درمجموع در 51 مسابقه روى نيمكت 
پاس نشست كه 26 برد، 17 تساوى و 8 شكست 
را تجربه كرد و درنهايت از ايران رفت. يكى از نكات 
درخورتوجه پاس در زمان دنيزلى فوتبال زيبايى بود 

كه اين تيم انجام مى داد. همين موضوع هم سبب 
شد تا مسئولان وقت پرسپوليس در سال2006 
به سراغ او بروند و هدايت تيمشان را به اين مربى 
ترك تبار بسپارند. پرسپوليس اما با دنيزلى هم 
نتوانست به جام قهرمانى برسد. اين مربى در 
پرسپوليس 30 مسابقه به مربيگرى پرداخت 
كه 14 برد، 11 تساوى و 5 شكست را تجربه كرد و 
درنهايت بدون قهرمانى از ايران رفت. او چند سال در 
تركيه به مربيگرى پرداخت تا بار ديگر در نيم فصل 
ــال1390 و زمانى كه پرسپوليس به بحران  س
رفته بود، گزينه اصلى سرخ ها شود و با قراردادى 
يك سال ونيمه هدايت اين تيم را برعهده گرفت. 
دنيزلى تا پايان فصل در پرسپوليس حضور داشت 
و درمجموعِ 24 مسابقه 8 برد، 7 تساوى و 9 شكست 
را به دست آورد. درحالى كه او باوجود نتايج خوب 
به خاطر برد ويژه شهرآورد تهران با گل هاى ايمون 
زايد محبوب تماشاگران پرسپوليس بود و رويانيان، 
مديرعامل وقت سرخ ها، نيز تيمى پرستاره براى او 
مهيا كرده بود، در تيرماه1391 به بهانه مشكلات 
خانوادگى از سمتش استعفا كرد و پرسپوليس را 
به دردسر ماجراى خوزه انداخت. او در ابتداى ليگ 
برتر نوزدهم با پيشنهاد مسئولان تراكتور براى 
چهارمين بار به ايران آمد. عمر اين مأموريت دنيزلى 
در ايران هم بلند نبود و او صبح ديروز به دليل نتايج 
ضعيف و بعد از توافق با مسئولان باشگاه، بار ديگر در 

كسب جام ناكام ماند و بدون موفقيت از ايران رفت.

 عمر کوتاه مربیان در تراکتور
 بركنارى دنيزلى از هدايت تراكتور اتفاقى بود كه از 
مدت ها قبل قابل پيش بينى بود؛ اتفاقى تكرارى كه 

پايان پاشا در ايران
پايان تلخ چهارمين مأموريت دنيزلى در ليگ برتر

در كمتر از يك فصل ونيم اخير، 
رخ داده است. توشاك، تقوى، لينكز و حالا دنيزلى 
قربانيان نيمكت تراكتور يا قربانيان بى تدبيرى 
و عدم دورانديشى مديران باشگاه در اين زمان 

هستند. توشاك 
تقوى فقط چند هفته و حالا دنيزلى بعد از حدود 
6ماه اخراجى هاى تراكتور در كمتر از يك فصل ونيم 
هستند؛ آمارى كه شايد در بين تيم هاى عربى كه 
به بركنارى مربيان هم زبانزد هستند، شايان توجه 

باشد.


مصطفى دنيزلى مى گويد كه به خاطر خستگى اقدام 
به ترك تراكتور كرده است.مصطفى دنيزلى كه در 
تابستان سال جارى سكان هدايت تراكتور تبريز را 
برعهده گرفت در اظهارات كوتاهى كه در روزنامه 
حريت منتشر شد،  دلايل خود را براى فسخ قرارداد 
اعلام كرد.سرمربى سابق تراكتور گفت: از نظر روحى 
بسيار خسته بودم. مى خواستم از آنجا بروم اما هيات 
مديره اجازه نداد.وى ادامه داد: از نظر ورزشى،  اين 

جدايى يك شكست به شمار نمى آيد. توافق 
طرفه اى صورت گرفت.


مصطفى دنيزلى سرانجام پس از حرف وحديث هاى 
فراوان از تيم تراكتور جدا شد و حالا هدايت تيم به 
طور موقت به احد شيخ لارى، از پيش كسوتان باشگاه 
تراكتور، سپرده شده است. بلافاصله بعد از رفتن 
دنيزلى بحث جايگزينى او داغ شده و گمانه هاى 
زيــادى مطرح مى شود. ظاهرا مالك و مديران 
باشگاه تراكتور پس از چند تجربه ناموفق با مربيان 

كه اين تيم انجام مى داد. همين موضوع هم سبب 
2006

به سراغ او بروند و هدايت تيمشان را به اين مربى 
ترك تبار بسپارند. پرسپوليس اما با دنيزلى هم 
نتوانست به جام قهرمانى برسد. اين مربى در 
 مسابقه به مربيگرى پرداخت 
 شكست را تجربه كرد و 
درنهايت بدون قهرمانى از ايران رفت. او چند سال در 
تركيه به مربيگرى پرداخت تا بار ديگر در نيم فصل 
 و زمانى كه پرسپوليس به بحران 
رفته بود، گزينه اصلى سرخ ها شود و با قراردادى 
يك سال ونيمه هدايت اين تيم را برعهده گرفت. 
دنيزلى تا پايان فصل در پرسپوليس حضور داشت 
 شكست 
را به دست آورد. درحالى كه او باوجود نتايج خوب 
به خاطر برد ويژه شهرآورد تهران با گل هاى ايمون 
زايد محبوب تماشاگران پرسپوليس بود و رويانيان، 
مديرعامل وقت سرخ ها، نيز تيمى پرستاره براى او 
 به بهانه مشكلات 
خانوادگى از سمتش استعفا كرد و پرسپوليس را 
به دردسر ماجراى خوزه انداخت. او در ابتداى ليگ 
برتر نوزدهم با پيشنهاد مسئولان تراكتور براى 
چهارمين بار به ايران آمد. عمر اين مأموريت دنيزلى 
در ايران هم بلند نبود و او صبح ديروز به دليل نتايج 



470 روز است كه هيئت تنيس 
استان  با سرپرست اداره مى شود و 
قرار است مجمع انتخابات رياست 
آن برگزار شود، انتخاباتى كه از 
همين حالا با شرايط عجيب و غريبى 
روبه رو شده است.در انتخابات پيش 
روى هيئت تنيس در حال حاضر 
ــد كه يكى  رن 2 نامزد حضور دا
محمدرضا تدين است و ديگرى 
مهدى حمايتكار. اما چه اتفاقاتى 
نتخابات  باعث پيچيدگى كلاف ا
اين هيئت شده است؟تدين يكى 
از كانديداهاى اين مجمع رئيس 
سابق هيات است كه بيشتر از 21 
ماهه مديريتش دوام نداشت و در 
نهايت با اعتراض هاى اهالى تنيس 
مجبور به استعفا شد.در سوى ديگر. 
فريد حاجبى و مهدى حمايتكار كه 
هردو مربى تنيس بودند نامزد شدند 
اما حاجبى چند هفته مانده به زمان 
انتخابات كناره گرفت تا حمايتكار 

نماينده اهالى تنيس باشد.
با داغ شدن موضوع انتخابات اين 
هيئت  فعلى  پرست  سر هيئت، 
تنيس استان فهرستى چهارده نفره  
از افراد رأى دهنده را به اداره كل 
ورزش و جوانان تحويل مى دهد 
اما بعد از چند روز، اين فهرست با 

تغييراتى جدى روبه رو مى شود و 
بيش از نيمى از افراد تغيير مى كنند. 
با اعتراض هيئت تنيس ،فدراسيون 
فهرستى را كه اداره كـــل تغيير 
داده دريافت مى كند و بر اساس 
ت  با نتخا ا مه  يين نا آ ى  ها ر معيا
هيئت هاى ورزشى و با تغييراتى 
ديگر، به اداره كل ورزش و جوانان 
استان ارسال مى كند.امااين پايان 
كار نيست و فهرستى كه فدراسيون 
تنيس ارائه كرده، دوباره با تغييراتى 
جدى كرده و اين بار نه تنها باعث 
باعث  بلكه  سيون  فدرا عتراض  ا
عتراض به  نامه نگارى هايى در ا
چيدمان افــراد از ســوى اهالى 
تنيس به نهاد هاى مختلف نظارتى 
مى شود. همين امر موجب شده 
انتخابات هيئت تنيس استان كه 
قرار بود 23 آذر برگزار شود به تعويق 
بيفتد.سلطنت حق نظر، سرپرست 
هيئت تنيس خراسان رضوى، در 
اين باره به شهرآرا مى گويد: چند 
هفته پيش اداره كل ورزش و جوانان 

به ما اعلام كرد فهرست افراد مورد 
تأييد براى شركت در انتخابات را 
طى نامه اى به آن ها اعلام كنيم. 
ما نيز 14 نفر را بر اساس معيارهاى 
آيين نامه اى وزارت ورزش انتخاب 
ما يكباره متوجه شديم  كرديم ا
اداره كل تغييرات عمده اى در آن 
داده است. متأسفانه اتفاقى كه در 
حال رخ دادن است دوبــاره باعث 
نند  ا نتو تنيس  لى  ها ا د  مى شو
به درستى براى متولى اين رشته 

تصميم بگيرند.
امير زارعى، معاون ورزشى اداره كل 
ورزش و جوانان، نيز با تأييد تغيير 
ــده در  ــن فهرست افـــراد رأى ده
نتخابات هيئت تنيس مى گويد:  ا
فهرستى كه سرپرستان هيئت هاى 
ورزشــى مى دهند بايد مطابق با 
آيين نامه باشد اما متأسفانه اين گونه 
نبود. وى افــزود: اينكه مى گويند 
مزد خاصى  نا ز  ا هيم  ما مى خوا
حمايت كنيم اصلا درست نيست. 
فهرستى كه هيئت تنيس داده با 

اشكالاتى روبه رو بود كه ما آن ها را 
بر طرف كرديم اما متأسفانه آن ها 
ــاره اعتراض كردند. فهرست  دوب
تغيير داده شده را به فدراسيون 
فرستاديم اما آن ها نيز تغييراتى 
را اعمال كردند كه عملا باعث 
شد زمان برگزارى مجمع را تغيير 
دهيم تا بتوانيم با استفاده از قانون 
حكميت، وزارت ورزش پيگيرى 
مــا فرشاد  يــن ميان ا كنيم. در ا
صفتى، دبير فدراسيون تنيس، 
نيز به شهرآرا مى گويد: فهرستى 
كه اداره ورزش و جوانان خراسان 
رضوى براى ما ارســال كرده بود 
مطابق با قوانين نبود. در برخى از 
بندهاى ليست ارسالى اداره كل به 
فدراسيون، اشكالات فنى هم بود. 
مثلا به هيچ عنوان يك تنيسور زير 
16 سال نمى تواند براى رأى گيرى 
بات حضور داشته باشد يا  نتخا ا
افراد بدون رنكينگ كشورى قادر 
به حضور نخواهند بود. صفتى ادامه 
داد: ما فردا اين موضوع را پيگيرى 
مى كنيم و بايد ببينيم موضع رسمى 
نان خراسان  اداره ورزش و جوا
رضوى درباره ليست افراد چيست 
و بعد فدراسيون به عنوان رئيس 

مجمع نظرش را اعلام كند. 

  گزارش جیبی  

۱۳۹۸ آذر   ۱۷
۱۱ ربيع الثانــی ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۲۹۸۸

۰۴

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۱شنبه

شماره پیامک:

30007289

مسئول ضمیمه ورزش:  
 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
عکس:  محسن بخشنده

برنامه مسابقات فوتبال
زیر ١٧ سال مشهد

هفته سوم
زمین چمن تختی شماره ۲

 ۹۸   ۰۹   ۱۶ شنبه 
عالی مقام ١ - هامون ٣

گل ها: حسن فربد / مهدی نوری، 
امیرمحمد تابع زمان و صالح عالم خواه

ملی پوشان ٠ - دهداری ٥
گل ها: دانیال امانی (٢گل)، پوریا ایلخانی، 

محمدرضا درودی و سلمان سید

 ۹۸   ۰۹   ۲۰ ٤شنبه 
جام عسل - سنگچولی / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۹   ۲۱ ٥شنبه 
پیکان - غزال گوشت / ١٠:٠٠

 ۹۸   ۰۹   ۲۳ شنبه 
فدک - کشاورز / ١٢:٠٠

صبا یاران - ستاره سازان / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۹   ۲۴ ١شنبه 
شهرفوتبال - نسل جوان / ١٢:٠٠

غدیر - گسترش فولاد / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۹   ۲۵ ٢شنبه 
علم و اخلاق - پژند / ١٢:٠٠

آفاق - ذوب آذرخش / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۹   ۲۷ ٤شنبه 
شهاب - امید سپهر / ١٢:٠٠

نتایج مسابقات فوتبال
زیر ١٥ سال مشهد

زمین چمن تختی شماره ۲

 ۹۸   ۰۹   ۱۵ جمعه 
برزین ٠ - دهداری ٦

گل ها: طاها رئیس الساداتی، مانی 
قهرمان، طاها غفوری، نیما مروی و رضا 

صادقی(٢گل)

پژند ٠ - علم و اخلاق ١
گل : حسن سالاری

غدیر ٠ - یاران میثاقیان ٤
گل ها: صادق نوروزی، ارشیا شفیعی و 

امیرحسین جان فدا (٢گل)

نتایج مسابقات فوتبال
زیر ١٧ سال مشهد

زمین چمن تختی شماره ۲

 ۹۸   ۰۹   ۱۵ جمعه 
بادامکی ٧ - منتظران ٣

هاشمی نژاد ٢ - آرامش توس ٣

نتیجه لیگ برتر فوتســال بانوان

هفته پانزدهم

 ۹۸  ۰۹  ۱۵ جمعه  
هیئت فوتبال خراسان ٤ - مس رفسنجان ١

تنیجــه لیگ برتر هندبال بانوان

هفته ششم

 ۹۸  ۰۹  ۱۵ جمعه  
اشتادسازه ٢٣  - کیش ایر ١٤

نتیجه لیگ برتر بسکتبال

هفته دهم

 ۹۸  ۰۹  ۱۴ ٥شنبه  
آویژه صنعت پارسا ٧٠ - اکسون ٦٧

برنامه لیگ برتر فوتبال

هفته سیزدهم

 ۹۸   ۰۹   ۱۸ ٢شنبه 
شهرخودرو - سپاهان / ١٧:٠٠

سوز صعود
در دومین سالگرد حادثه اشتران کوه همچنان داغ این سانحه تلخ، سرد نشده است

نوستالژی زمين وحيد
جوان هاى  دهه 60 خاطرات خوبى از زمين 
هاى خاكى دارند.درروزگارى زمين چمن 
چندان مقبولى در مشهد وجود نداشت و 
همه ظرفيت شهر دو چمن اغلب  كچل و پر 
چاله و چوله  ورزشگاه تختى بود زمين هاى 
خاكى يك تنه جور شوق و اشتياق جوان 
ها را به دوش مى كشيد. يكى از خاطره 
انگيز ترين زمين هاى خاكى مشهد كه در 
حال حاضر هيچ نشانى از آن نيست زمين 
«وحيد» است. تكه زمينى مشهور دركنار 
شركت نفت چهارراه مقدم چسبيده به 
ريل راه آهن.اين عكس زير خاكى همان 
زمين است در روزهاى اوج خودش. سايه 
تماشاگران در اين عكس نشان مى دهد آن 
روزها بازى ها در زمين خاكى وحيد براى 
خودش طرفدار زيادى داشت و حتى در 
گرم ترين ساعات روز هم بى تماشاگر نبود!   

یازدهمی خراسان در جودوی جوانان کشور! 

تيم جودوى خراسان رضوى در هجدهمين 
دوره رقابت هاى قهرمانى جوانان كشور 
در رتبه نازل يازدهم قرار گرفت. اين در 
حالى است كه خراسان يكى از مهدهاى 
اصلى جــودوى كشور است ولى در اين 
رقابت ها ضعيف تر از حد تصور ظاهر شده 
است. جوانان خراسانى در اين مسابقات 2 

مدال برنز و 2 عنوان پنجمى را از آن خود 
كردند. در اين رقابت ها همدان با كسب 2 
نشان طلا و يك نقره قهرمان شد و لرستان 
و اصفهان به ترتيب با يك طلا، يك نقره و 2 
برنز عنوان هاى دومى و سومى را به دست 
آوردند. 19 استان در اين دوره از رقابت ها 

حضور داشتند.

هم گروهی مهاجر و نگین با ٤ تیم تهرانی 

گروه بندى مرحله نهايى ليگ دسته سوم 
فوتبال كشور انجام شد. بر اين اساس، 
نمايندگان مشهد حريفان خود را شناختند. 
بر اين اساس، در گروه اول اين مسابقات 
تيم هاى مهاجر نوين مشهد و فجر نگين 
مشهد در كنار كيان تهران، تازان تهران، 
پاراگ تهران، توربين تهران، شهردارى 
نوشهر، جوان نوين سارى، 04 بيرجند و 

ستاره سرخ كاشان رقابت خواهند كرد. اين 
رقابت ها در 3 گروه ده تيمى برگزار خواهد 
شد و در نهايت، از هر گروه 2 تيم نخست 
به ليگ دسته دوم فوتبال كشور صعود 
خواهند كرد. قرار است رقابت هاى اين 
مرحله از روز يكشنبه، يكم دى ماه، آغاز و 
تيم ها به صورت رفت و برگشت با يكديگر 

رقابت كنند.

ستاره پارسا، امروز در جلسه کمیته انضباطی 

ن  سيو ا ر فد طى  نضبا ا كميته  جلسه 
بسكتبال براى رسيدگى به اتفاقات ديدار 
شيميدر و آويژه صنعت مشهد امروز برگزار 
مى شود. در جريان ديدار تيم هاى شيميدر و 
آويژه صنعت مشهد در ليگ برتر بسكتبال، 
2 بازيكن، يعنى صالح فروتن و مايك 
رستم پور، با يكديگر درگيرى فيزيكى 
پيدا كردند كه فدراسيون بسكتبال اين 2 

بازيكن را تا اطلاع ثانوى و تا برگزارى كميته 
انضباطى، از حضور در مسابقات محروم 
كرد. بر همين اســاس، قرار است جلسه 
كميته انضباطى براى رسيدگى به وضعيت 
اين بازى امروز تشكيل و رأى صادر شود. 
اين نخستين جلسه كميته انضباطى است 
كه درباره اتفاقات ليگ برتر برگزار خواهد 

شد.

آغاز ویژه برنامه های فرهنگی ورزشی خادمیاران 

شى  ز ر هنگى و فر ى  مه ها نا بر ه  يــژ و
كانون خادمياران مشهد با حضور 250 
شركت كننده در تربيت بدنى آستان 
قدس رضوى شروع به كار كرد. بر اين 
اساس، 2 ويژه برنامه فرهنگى و ورزشى با 
هدف توجه به اقشار كم برخوردار حاشيه 
شهر مشهد از شانزدهم آذرماه در محل 
بدنى  بيت  تر ه  ر چندمنظو لن هاى  سا

آستان قدس رضوى كليد خورد. برگزارى 
مسابقاتى در 2 رشته فوتسال و واليبال و 
براى پسران نوجوان و جوان محله توس در 
نظر گرفته شده است كه طى يك  ماه 150 
شركت كننده با هم به رقابت مى پردازند. 
اين رقابت هاى ورزشى براى دومين سال 
پياپى براى اهالى ساكن بولوار توس برگزار 

مى شود.

برگزاری همایش «اخلاق در ورزش» 

همايش «اخلاق در ورزش» با حضور 130 تن 
از فعالان فرهنگى و خادمياران رضوى و مربيان 
و ناجيان مؤسسه تربيت بدنى آستان قدس 
رضوى برگزار شد. اين گردهمايى شانزدهم 
آذرماه در سالن همايش هاى تربيت بدنى 

آستان قدس رضوى برگزار گرديد. اختتاميه 
مرحله مقدماتى دوره تربيت مبلغ ورزشى با 
حضور شركت كنندگان در اين طرح فرهنگى 
هم زمان با برپايى همايش اخلاق در ورزش 

اعلام شد. 

فرش آرا از هايپر دست پر برگشت
پيروزى نماينده استان در ديدار معوقه هفته هجدهم ليگ برتر فوتسال

را مشهد  ــرش آ تيم فوتسال فـ
توانست 3 امتياز از نبرد با تيم 
هايپرشهر شاهين شهر به حساب 
خود واريز كند. شاگردان مجيد 
مرتضايى كه بــراى انجام ديدار 
معوقه هفته هجدهم ليگ برتر 
فته  ر هين  شهر  شا به  ل  فوتسا
بودند، روز گذشته توانستند با نتيجه 3 بر 
يك از سد ميزبان خود بگذرند، پيروزى اى 
كه براى مشهدى ها كه 2 شكست پياپى 
را در هفته هاى گذشته تجربه كرده بودند 
از نان شب هم واجب  تر بود. در اين ديدار 
على ابراهيمى 2 بار و قدرت بهادرى يك بار 
براى نماينده مشهد گل زنى كردند و حسين 
قپانچى تنها گل ميزبان را وارد دروازه 

فرش آرا كرد.

 فشردگی جدول و برخوردهای احتمالی

فـــرش آرا با پــيــروزى برابر هايپرشهر 
شاهين شهر حالا با انجام 19 بازى تا پله 
چهارم جدول بالا آمد، صعودى كه البته 
مى تواند با خطر پيروزى شهروند سارى در 
ديدار معوقه، دوباره جايگاه تيم مشهد را 
يك پله در جدول تنزل دهد. اما نكته حائز 
اهميت در جدول ليگ امسال فشردگى زياد 
در ميان 8 تيم بالاى جدول است. تيم هايى 
كه تقريبا تكليفشان براى حضور در مرحله 
پلى آف قطعى است و جايگاه نهايى شان در 
جدول پايان مرحله اول فقط رويارويى با 
رقباى آسان تر يا سخت تر در مرحله پلى آف 

است. البته حضور اكثر لژيونرهاى فوتسال 
ايران در خارج از كشور و تجمع داخلى ها 
در 2 تيم بالاى جدول (مس سونگون و 
گيتى پسند) سبب شده است كيفيت فنى 
تيم ها به يكديگر بسيار نزديك باشد. با وجود 
اين، باز هم مربيان حساب و كتاب خودشان 
روى كاغذ براى رقيب مرحله بعد را از همين 
حالا شروع كردند. فرشى ها همين حالا و 
با احتساب جدول كنونى بايد در پلى آف با 
شهروند سارى رو به رو شوند، تيمى كه بازى 
با آن در زمين خانگى بسيار دشوار است و هر 
حريفى از رويارويى با تماشاگران ساروى و 

جو عجيب سالن آنجا هراس دارد.

 سفرهای خارج خانه فرش آرا ادامه دارد

ز  شاگردان مجيد مرتضايى حالا بعد ا
پيروزى برابر هايپر، تيم يازدهم جدول، 
بايد براى رويارويى هفته آينده خود آماده 
شوند، ديدارى كه در بندرعباس و مقابل 
تيم آذرخش اين شهر خواهد بود. ديدار 
اين 2 تيم از چهارچوب هفته بيستم ليگ 
برتر فوتسال روز جمعه و از ساعت 17 
برگزار خواهد شد. مشهدى ها در ديدار رفت 
توانستند در مشهد با نتيجه 2 بر صفر از سد 
ميهمان جنوبى خود بگذرند و حالا براى 
بهبود جايگاه خود در جدول به دنبال هر 
3 امتياز اين بازى هستند. آذرخش با 14 
امتياز از 19 بازى در مكان دوازدهم جدول 
14 تيمى  ليگ برتر فوتسال فصل جارى 

قرار دارد. 

  تیتر خبر  

تصميم داور مشهدى 
در ديــدار آلومينيم و 
مس كرمان در ليگ 
فوتبال  ول  ا دســتــه 
ى   مهد  . ــد ش نگيز  ا بحث بر ر  كشو
مرجان زاده كه قضاوت ديدار حساس 
آلومينيم و مس را در چهارچوب هفته 
ول به عهده  نزدهم ليگ دسته ا شا
داشــت، در صحنه گل كرمانى ها در 
دقيقه 40 با سوت خود، گل مسى ها را 
مردود اعلام كرد، تصميمى كه اگرچه 

در جريان بازى وقفه اى ايجاد نكرد و 
بازيكنان 2 تيم به آن اعتراضى نداشتند، 
بعد از بازى و با بررسى فيلم هاى موجود با 
اعتراض كرمانى ها همراه شد. در اين 
صحنه، ارســال كرنر توسط مهرداد 
قنبرى و ضربه سر شروين بزرگ به گل 
براى مسى ها منجر مى شود اما داور بازى 
مهدى مرجان زاده كه جاگيرى درستى 
دارد، در سوت خود مى دمد و گل را 
ــلام مــى كــنــد، تصميم  مـــردود اعـ
شجاعانه اى كه توسط كارشناسان و 

ناظر بازى بر آن صحه گذاشته مى شود. 
اين ديدار در نهايت با تساوى بدون گل به 
پايان رسيد و مرجان زاده و زاهدى، 
كمك او، هردو از مشهد توانستند نمره 
قابل قبولى را از ناظر داورى اين ديدار 
دريافت كنند. مرجان زاده يكى از 7 داور 
خراسانى است كه امسال در ليگ برتر 
فوتبال كشور هم قضاوت مى كنند و 
بعضا با تصميم كميته داوران فدراسيون 
فوتبال بازى هاى حساس ليگ يك را 

هم سوت مى زنند.

نمره قبولی 
به قضاوت 
مرجان زاده 
در بازی مهم 
لیگ دسته 
اول

قاب خاطره

2 سال از كوچ ابدى فاتحان آسمان 
اشتران كوه مى گذرد، 9 كوهنورد كه 
بعد از فتح قله اشتران كوه لرستان در 
ازنا در مسير بازگشت گرفتار خشم 
ديو طبيعت شدند. تيم دوازده نفره 
ز  كوهنوردان مشهدى، متشكل ا
كوهنوردان حرفه اى باشگاه هاى 
پلنگ برفى و آزادگان مشهد، براى 
نجام يك صعود زمستانى راهى  ا
شهر ازنــا در استان لرستان شده 
بودند تا طبق معمول صعودهاى 
گذشته شان به قلل ديگر، اين بار هم 
ارتفاعات اشتران كوه (آلپ ايران) را 
زير پا بگذارند، اما هيچ باورشان نبود 
كه 8 تاى آن ها به همراه يك همراه 
بومى منطقه در يكى از دره هــاى 
وى شكل كول جنو ابدى خواهند شد، 
حادثه اى كه از همان ساعات اوليه 
با حجمى زياد از شايعات و حرف و 
حديث  همراه بود و با گذشت زمان، 
ابعاد ترسناك ترى از اين ماجرا در 
رسانه ها مطرح شد تا جايى كه بعد 
از گذشت يك سال از اين حادثه، 
در اولين سالگرد درگذشت آن ها، 
خانواده هاى داغ ديــده همچنان 

نسبت به آنچه رخ داده معترض اند. 
 ادعاهاى بسيار زيادى در اين زمينه 
وجود دارد و  همچنان اين موضوع 
در مرحله رسيدگى قضايى قرار دارد 
اما شرايط گوناگونى پرونده حادثه 
اشتران كوه را به يكى از پيچيده ترين 
پرونده هاى سوانح ورزشى در تاريخ 

ورزش ايران بدل كرده است. 

 دو سال بعد از حادثه تلخ

ــدار حادثه  ــ ــاى داغ ــواده ه ــان خ

ز  يت هاى تلخى ا اشتران كوه روا
آنچه گذشته است دارند.9 خانواده 
در اين حادثه كه مى توان سهمناك 
ترين سانحه كوهنوردى در خراسان 
هست فوت كرده اند و طبيعى است 
كه به اين سادگى داغ آنها فراموش 
ز تيم 12 نفره 8  شدنى نيست. ا
ه يك  كوهنورد مشهدى به همرا
راهنماى لرستانى در اين حادثه زير 
بهمن ناگهانى كوهستان مدفون 
شدند و چند روزى طول كشيد تا 
اجساد آنها به مشهد رسيد.اكنون از 
آن روز كذايى دو سال گذشته ولى 
هنوز چيزى از سنگينى اتفاقى كه 
افتاد كم نكرده است. رويدادى كه 
البته در دل خود عبرت هاى بسيار هم 
دارد. جان باختگان سانحه اشتران 

كوه على قاسم زاده،اكرم حقانى،على 
مجيد  ، ى مر عا ضا  علير ، حسينى
زاده تراب،مرتضى غلامپور،مهشيد 
جوان محمدى و ناصر اكبرى جملگى 
كوهنوردانى با سابقه و با تجربه بودند 
اما  اسير خشم طبيعت شدند تا ثابت 
شود به كوهستان رفتن هميشه 
و در هر حالتى نياز به برنامه ريزى 
دقيق و پايش جزئيات بسيار زياد

 دارد.

  وکیل کوهنوردان: کارشناس این

پرونده تخصص کوهنوردی ندارد

زمان به سرعت مى گذرد اما بر اساس 
ادعــاى وكيل مدافع خانواده هاى 
داغدار، هنوز تا به سرانجام رسيدن 
اين پرونده راه زيادى باقى است. على 

محسن زاده، وكيل مدافع اين پرونده، 
گفت: «درخواست اصلى خانواده ها از 
دادگاه شناسايى علت اصلى گرفتار 
ين حادثه  شدن كوهنوردان در ا
است كه مقصر اصلى شناخته شود.» 
وى با اشاره به آنكه پرونده در چه 
مرحله اى است افزود: «پرونده الان 
در مرحله تحقيقات مقدماتى است و 
به اين علت كه ما در استان خراسان 
كارشناس رسمى دادگسترى در 
رشته كوهنوردى نداريم، پرونده با 

مشكل مواجه شده است. 
محسن زاده درباره زمان تقريبى به 
سرانجام رسيدن پرونده اظهار كرد: 
«با اين شكل رسيدگى فعلى، احتمالا 
6 ماه تا يك سال ديگر پرونده ادامه دار

 باشد.»
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مسئله ليست در هيئت تنيس!
اختلاف بر سر رأى دهندگان مجمع، دردسر ساز شده است


